
Bundel - Wijkraad Heijplaat (formeel) van 14 december 2023

1 Opening
Aangegeven wordt dat iedere inwoner van Heijplaat van harte welkom is op de Nieuwjaarsreceptie op 
10 januari 2024.

2 Vaststelling agenda
Aan de agenda worden de volgende punten toegevoegd:
5d. Slechte verlichting Waalhavenweg met gevaar voor de verkeersveiligheid
6b. Prestatieafspraken tussen Woonbron, bewonersraad en gemeente Rotterdam
6c. Windturbine RDM terrein
6d. Stand van zaken Kinderboerderij

3 Inspreekrecht bewoners
Bewoner geeft aan dat er wellicht voor Heijplaat ook mogelijkheden zijn voor woningen op het water.
De wijkraad geeft aan dat er een gevraagd advies verstuurd is voor het Ruimtelijke Kader Levendige 
Rivieroevers en dat de wijkraad daarin de voorkeur heeft uitgesproken voor recreatief gebruik van de 
rivier en de rivieroevers. In februari komt het college met een reactie op dit door Heijplaat ingediende
advies.

4 Ter besluitvorming:
4.a Vaststellen besluitenlijst d.d. 23 november 2023

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.
Besluitenlijst_Wijkraad_Heijplaat_(formeel)_23_november_2023

4.b Medeondertekening Ongevraagd Advies Voedselbank
De wijkraad heeft eerder besloten dit ongevraagd advies mee te ondertekenen en dit advies is reeds 
verzonden aan het gemeentebestuur. De vaststelling vandaag is alleen formeel nodig, omdat zo een 
ieder in de openbaarheid kennis kan nemen van hetgeen de wijkraad besloten heeft.

23.11.21. Brief aan wethouder Mohamed-Hoesein over Voedselbank
5 Ter bespreking:
5.a Conceptbrief Vliegenoverlast

De conceptbrief zal verstuurd worden aan het college van B&W. De wijkraad zal het dossier 
nauwgezet blijven volgen.

Vliegenoverlast Heijplaat v2 20231211
5.b Stand van zaken Watertaxi

Lysandra Thomas heeft contact gehad met de actiegroep voor behoud/terugkeer van de waterbus 
(oost-west verbinding). De actiegroep wil 17 januari hierover inspreken bij de gemeenteraad en 
vraagt de wijkraad daarbij aanwezig te zijn om zo haar verhaal kracht bij te zetten.
Voor een informele vergadering van de wijkraad zullen betrokken ambtenaren en vertegenwoordigers
van de watertaxi uitgenodigd worden om een nadere toelichting te geven over de stand van zaken.

5.c Terugkoppeling uit bijeenkomst 27 november Kleine Kernen Aanpak
De voorzitter geeft een uiteenzetting van hetgeen besproken is.
De maanden van vergaderingen Kleine Kernen Aanpak in 2024  staan vast. Deze worden opgenomen 
in de jaarplanning.

5.d Slechte verlichting Waalhavenweg met gevaar voor de verkeersveiligheid
Lantarenpalen aan de Waalhavenweg zijn vaak uit of branden zeer flauw, zeker bij de 
oversteekplaats. Vraag hierbij is welke partij(en) hier over gaat/gaan. Allereerst zal bij het 
Havenbedrijf nagevraagd worden hoe het zit. Ook zal er navraag gedaan worden over de matige 
verlichting aan de Oostbroekweg.

6 Ter informatie:
6.a Bewonersinitiatieven

Geen
6.b Prestatieafspraken tussen Woonbron, bewonersraad en gemeente Rotterdam

Mariska van Oostveen geeft aan dat de prestatieafspraken van  Woonbron met de bewonersraad en 
de gemeente Rotterdam (tripartite) getekend zijn. Voor de duidelijkheid: de wijkraad is hierbij geen 
partij. Dat geldt ook als  inwoners, die willen verhuizen binnen Heijplaat, zich tot de wijkraad richten.
De wijkraad kan daarin niets betekenen. 
De voorzitter geeft aan dat in een informele vergadering zaken in algemene zin met de nieuwe 
directeur van Woonbron besproken kunnen worden.



Gister is over dit onderwerp eindelijk een teams-meeting geweest, waarin Stefano Clarijs diverse 
bezwaren benoemd heeft. Hij heeft op persoonlijke titel bezwaar gemaakt, omdat de wijkraad zelf nu
eenmaal geen bezwaar kan/mag indienen De rayoncoördinator zal proberen in contact te komen met
de indiener van het plan (Hogeschool).
Vergunning verlening betekent een akkoord van het college om af te wijken van het 
bestemmingsplan, maar wellicht is er mogelijk nog wel een MER beoordeling en/of toets externe 
veiligheid nodig.
Na ontvangst van alle stukken zal de wijkraad alsnog overwegen een ongevraagd advies uit te 
brengen.

6.d Stand van Zaken Kinderboerderij
2 weken geleden is er teams meeting geweest om zaken te evalueren.
Allereerst benadrukt Stefano Clarijs dat de kinderboerderij blij is dat de ophoging van het terrein is 
opgepakt. Men is nog in afwachting van een terugkoppeling van enkele zaken die bij de evaluatie 
benoemd zijn. Nagevraagd zal worden, wanneer men deze tegemoet kan zien. Vooral wil men weten 
wanneer de afronding verwacht kan worden.

7 Rondvraag
Lysandra Thomas meldt dat zij wegens de overname van het bedrijf, waar zij werkt , door de 
gemeente Rotterdam volgens de reglementen helaas moet stoppen als wijkraadslid. De voorzitter 
bedankt haar voor haar inzet en geeft aan dat de wijkraad op een later moment bij haar afscheid zal 
stilstaan.

8 Sluiting



 

Besluitenlijst Wijkraad Heijplaat (formeel) 
Subtitel Openbare bijeenkomst 
Datum 23-11-2023 
Tijd 19:30 - 22:00 
Locatie De Huiskamer 2.0, Heysekade 1 in Heijplaat 
Voorzitter Jeffrey Kruis 
Toelichting Als u wilt inspreken kunt u dit tot uiterlijk 22 november 2023 12.00 uur per 

mail doorgeven via l.vanderspoel@rotterdam.nl. 
 

  
1 
 

Opening 
 

2 
 

Vaststelling agenda 
De volgende agendapunten worden toegevoegd: 
5a. Ruimte Baptistenkerk 
5b. Padelbaan bij haven RDM werf 
5c. Vergunningverlening Windturbine RDM werf 
 

3 
 

Inspreekrecht bewoners 
Een bewoner vraagt wanneer bekend gemaakt wordt wanneer de tekeningen 
van het Voor Ontwerp Oude Dorp ter inzage worden gelegd. Naar verwachting 
is dat in januari 2024. 
 

4 
 

Ter besluitvorming: 
 

4.a 
 

Vaststellen besluitenlijst d.d. 26 oktober 2023 
N.a.v. de notulen licht de Wijkraadcoördinator enkele zaken toe. 
 
M.b.t. het feitelijk draagvermogen van de brug op de Scheepsbouwweg heeft 
het havenbedrijf aangegeven dat de brug voldoende draagvermogen heeft voor 
het dragen van de belastingen uit het frequent berijden door (lijn)bussen. 
 

4.b 
 

Vaststelllen Jaar Actie Plan 2024 
De wijkraad is blij met enkele toevoegingen, zoals visie Zuidpunt maken. 
Het JaarActiePlan wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

5 
 

Ter bespreking: 
 

5.a 
 

Ruimte Baptistenkerk 
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De Baptistenkerk zocht een andere ruimte dan Huiskamer 2.0. Per januari 
hebben ze in Rijnhaven een nieuwe plek gevonden. 
 

5.b 
 

Padelbaan bij haven RDM werf 
Een tijdelijke padelbaan drijft in de RDM haven. De Heijplaters kunnen er gratis 
gebruik van maken. Na 2023 zou er een einde komen aan dit initiatief wegens 
een tekort aan inkomsten. De Hogeschool draagt de meeste kosten, maar komt 
voor 2024 10.000 euro tekort. De wijkraad is verheugd dat dit bedrag uit de 
Kleine Kernen Aanpak beschikbaar kan worden gesteld. 
Graag ziet de wijkraad volgend jaar tijdig een evaluatie om dan te bezien hoe 
op langere termijn dit initiatief voortgezet kan worden. 
 

5.c 
 

Vergunningverlening Windturbine RDM werf 
De wijkraad is ontevreden met de beantwoording van de vragen die de 
wijkraad gesteld heeft. Men ziet niet in wat het dorp hier wijzer van wordt. 
 
Men wil op hele korte termijn een teams-meeting, zodat alle vragen die de 
wijkraad heeft beantwoord kunnen worden. Dit om een gedegen Ongevraagd 
Advies aan het college te geven, voordat de termijn om bezwaar in te dienen 
tegen de vergunningverlening verloopt. 
 
Grootste bezwaar is dat de zaken vermeld in het Gevraagde Advies Ruimtelijk 
Kader Levendige Rivieroevers zo dreigen te sneuvelen en dat zijn nu juist 
zaken waarvan de hele wijk profiteert. 
 

6 
 

Ter informatie: 
 

6.a 
 

Toelichting Plannen Vestiging Kinderopvang 123 
De directeur van Kinderopvang 123 geeft een toelichting op de plannen voor 
de vestiging van Kinderopvang op Heijplaat. 
Ook de directeur van de basisschool is aanwezig om nadere toelichting te 
geven. 
 
Men is bezig te bekijken of de huidige kantoorruimte aan de Victorieuxstraat 
ingericht kan worden voor de kinderopvang van 0-2 jarigen. Dan kunnen de 
overige kinderen opgevangen worden in de huidige locatie in de basisschool. 
De verhuurder is akkoord, maar voor de benodigde groenstrook is 
medewerking vereist van de gemeente Rotterdam. 
Dit alternatief is nodig, zodat de kinderen behouden kunnen worden voor 
doorstroming naar de basisschool in de wijk.  
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Men gaat een voorlichtingsbijeenkomst houden voor de bewoners van de 
Victorieuxstraat. 
 
De wijkraad staat positief ten aanzien van dit initiatief, omdat er grote 
behoefte aan is. 
 

6.b 
 

Bewonersinitiatieven 
Ter kennisname: participatiebudget t/m oktober 2023 inclusief 
bewonersinitiatieven, representatie en communicatie 
 
Ter aanvulling: Als de wijkraad een Bewoners Initiatief afkeurt, dient daarvoor 
een schriftelijke motivatie opgesteld te worden. 
 
De wijkhub zou voor het einde van het jaar gerealiseerd moeten zijn. Maar 
door wisselingen van de wacht bij Woonbron wordt dit een uitdaging. 
Daarnaast heeft de wijkraad zorgen over de personele bezetting van de 
wijkhub. 
 

6.c 
 

Beslissing op aanvraag Bewoners Initiatief Sinterklaaspak 
De toekenning door de wijkraad met betrekking tot dit Initiatief is reeds 
verzonden naar de aanvrager. De vaststelling vandaag is alleen formeel nodig, 
omdat zo een ieder in de openbaarheid kennis kan nemen van hetgeen de 
wijkraad besloten heeft. 
 

6.d 
 

Besilssing op aanvraag Bewoners Initiatief iedere week klaverjassen 
De wijknetwerker adviseert een toekenning. 
De wijkraad is unaniem akkoord. 
 

7 
 

Rondvraag 
Bij de sporthal zijn de straten bijna klaar. Echter een bepaalde route in de 
Coridastraat voor mensen met een rollator e.d. eindigt in een plantsoentje. 
Men zal dit in de Themagroep SB bespreken. 
 

8 
 

Sluiting 
 

 



 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Mohamed-Hoesein, 

 

Stap voor stap gaat de Voedselbank Rotterdam over op een supermarktconcept. In plaats van 

meer dan vijftig afhaalpunten verspreid door Rotterdam, komen er vijf centrale supermarktlocaties 

waar bewoners zelfgekozen producten kunnen halen. Deze nieuwe manier van werken heeft een 

aantal voordelen, maar ook behoorlijke nadelen. Die nadelen gelden met name voor de 

Rotterdammers die zijn aangewezen op de Voedselbank om voldoende levensmiddelen te hebben. 

Over de nadelige gevolgen voor juist die Rotterdammers in onze wijken maken wij ons grote 

zorgen.  

 

We snappen dat de Voedselbank zijn eigen beleid kan voeren en weten dat de Voedselbank 

onafhankelijk van de gemeente Rotterdam opereert. Tegelijkertijd hebben wij als wijkraden, 

gemeentebestuur en Voedselbank Rotterdam één gezamenlijk belang: zorgen dat de mensen in 

Rotterdam genoeg levensmiddelen krijgen en dat sprake is van een goede afstemming tussen alle 

partijen. Met dat gezamenlijke belang voor ogen, vragen wij u nogmaals stil te staan bij de 

problemen die ontstaan, onze adviezen hierover over te nemen en met ons én de Voedselbank 

Rotterdam in gesprek te gaan.  

 

Het eerste probleem is dat de nieuwe manier van werken, tientallen vrijwilligers, betrokken 

wijkorganisaties en gemotiveerde lokale ondernemers, op een zijspoor plaatst. In veel wijken is de 

afgelopen jaren rond de afhaalpunten een rijk netwerk aan informele steun ontstaan. 

 

Neem Schiebroek en Hillegersberg bijvoorbeeld. Daar werken lokale ondernemers, wijkbewoners, 

wijkorganisaties en de verschillende kerken al meer dan twintig jaar samen om levensmiddelen in 

te zamelen en uit te delen in de wijk. Naast de dagelijkse producten gaat het ook om speciale 

acties met voedseldozen (de Pluspakketten) en kerstpakketten. Plaswijckpark nodigt al zeven jaar 

de kinderen van deze gezinnen uit om hun verjaardag in Plaswijck te komen vieren. De lijntjes in 

de wijken zijn kort, mensen worden in hun eigen wijk gezien, er is daadwerkelijk contact en er 

wordt verwezen naar en contact gelegd met extra hulp en zorg als dit nodig is. 

Retouradres: Postbus 70012 3000 KP Rotterdam 

 

College van Burgemeester en Wethouders 

t.a.v.  mevrouw Natasha Mohamed-Hoesein,  

wethouder Armoedebestrijding, Schuldhulpverlening 

en Taal 

Postbus 70012   

3000 KP  ROTTERDAM 
 

 

 

 

 

 

 

Ons kenmerk:  
Bijlage(n): - 

 

Datum: 21 november 2023 

Onderwerp: ongevraagd advies Voedselbanken 

Rotterdam  
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Het gaat dus om veel meer dan het uitdelen van levensmiddelen. Het is een contactmogelijkheid 

om zorg bereikbaar te maken voor de buurtbewoner met problemen en er aan bij te dragen dat 

deze hulp en steun krijgt daar waar nodig. Dat staat op het spel als de uitdeelpunten en de 

samenwerking met de wijkvrijwilligers door de Voedselbankorganisatie wordt beëindigd. Dit 

voorbeeld staat niet op zichzelf. Door heel Rotterdam kunnen lokale initiatieven onder druk komen 

te staan als de bestaande structureren simpelweg worden genegeerd. Dat is in niemands belang.  

 

In maart 2023 schreef de BredeRaad010 een uitgebreid adviesrapport over armoedebestrijding in 

Rotterdam1. Eén van de vier adviezen was om te investeren in informele netwerken en de 

samenwerking tussen formele- en informele hulp te versterken. Het kan niet zo zijn dat een paar 

maanden later, diezelfde informele netwerken dreigen te worden afgebroken. Om dat te 

voorkomen adviseren wij met klem om de lokale partners in elke wijk op te zoeken. De 

Voedselbank en de Gemeente moeten met hen afspraken maken waarmee het netwerk dat er nu 

al is, kan worden behouden, voortgezet en benut. Belangrijk daarvoor is dat de namen van klanten 

van de Voedselbank worden gedeeld met deze partner in de wijk, zoals dat ook nu gebeurt. Als 

daarvoor gelet op de AVG-bepalingen een voorziening moet zijn of worden gecreëerd, zoals een 

rechtspersoon, die de verantwoordelijkheid neemt om te zorgen en bewaken dat de uitvoering 

conform de afspraken geschiet en toeziet op een juiste toepassing van de AVG, dan is dat te 

organiseren. In de wijken Schiebroek en Hillegersberg is zo’n rechtspersoon aanwezig en anders 

eenvoudig in te voorzien. Dat mag en kan niet het probleem zijn. 

Ons advies is: ga het gesprek aan, betrek de wijkraad erbij en zorg dat het wordt geregeld. 

Wij zijn er van overtuigd dat het kan. Het is belangrijk om langs die weg de persoonlijke steun en 

ondersteuning die nu geboden wordt in de wijken aan Rotterdammers in problemen en die leven in 

armoede en vaak sociaal isolement, kan worden voortgezet.  

 

Het tweede probleem is dat deze Rotterdammers in de nieuwe situatie veel verder moeten reizen 

naar de voedselpunten dan in de situatie die zij gewend zijn. Dit verhoogt de drempel om hulp te 

krijgen. Iemand die in Oud Charlois in zijn of haar eigen buurt voedsel kon ophalen, moet nu 

afreizen naar Bloemhof; iemand uit Schiebroek moet naar Crooswijk. Dit kost allereerst geld, terwijl 

klanten van de Voedselbank per definitie weinig te besteden hebben. Maar vergeet niet dat er een 

grote groep Rotterdammers is die minder mobiel is, bijvoorbeeld omdat ze gebruik moeten maken 

van een scootmobiel of rollator. Die zijn niet in staat om zo’n afstand af te leggen en het openbaar 

vervoer helpt ze vaak ook niet. Bedenk dat iemand uit Schiebroek om naar Crooswijk te kunnen 

naast tram of metro ook met de bus moet. Al eens geprobeerd om dat met een scootmobiel of 

rollator te doen?  

 

Normaal gesproken zou vervangend vervoer geregeld kunnen worden met de wijkbus, of met hulp 

van het wijkteam. Dat is op dit moment echter geen optie, omdat die diensten niet over de grens 

van een wijk of gebied (mogen) gaan en daardoor niet iemand naar de voedselbanksupermarkt 

kunnen begeleiden.  

 

Om de ondersteuning voor Rotterdammers zo laagdrempelig mogelijk te maken, adviseren wij: 

- klanten van de Voedselbank een OV-dagkaart te geven die ze kunnen gebruiken op de dag dat 

ze naar de Voedselbank moeten indien zij zelf in staat zijn om te reizen; 

 
1 Zie: BredeRaad010 (2023) Code Rood: https://brederaad-010.nl/wp-content/uploads/2023/07/20230322-Advies-armoede-DEF.pdf  

https://brederaad-010.nl/wp-content/uploads/2023/07/20230322-Advies-armoede-DEF.pdf
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- concrete afspraken maken met wijkbussen en wijkteams, zodat deze hulp en steun kunnen 

bieden ook over de grens van het wijk of gebied heen en daarmee mensen kunnen 

ondersteunen om naar de Voedselbank te gaan.  

  

Het derde probleem is dat in de nieuwe situatie te weinig levensmiddelen worden verstrekt om van 

te leven. In het nieuwe systeem krijgen eenpersoonshuishoudens aanzienlijk minder 

levensmiddelen dan voorheen. Deze Rotterdammers lijden honger en kunnen de week moeilijk 

doorkomen. Wijkraadsleden in Vreewijk hebben mensen gesproken die eten moeten stelen om de 

week door te kunnen komen. 

Ons advies is om samen met de Voedselbank Rotterdam te bespreken hoe de gemeente vanuit 

het brede armoedebeleid kan zorgen dat voldoende levensmiddelen beschikbaar zijn voor 

diegenen die afhankelijk zijn van de Voedselbank. 

 

Het is belangrijk om daarbij ook de bestaande netwerken te betrekken die al zorgen voor 

aanvullingen. Dat is misschien niet genoeg, maar kan wel de wijk- en buurtbasis zijn om op te 

kunnen bouwen, te betrekken en te ondersteunen om met de Voedselbank gesteund door de 

gemeente vanuit het armoedebeleid en het sociale vangnet de benodigde ondersteuning in wijk en 

buurt te kunnen blijven geven. 

Wij stellen dan ook voor dat Voedselbank, gemeente, vrijwilligersnetwerk, ondersteuningsplatform 

en wijkraad met elkaar in gesprek gaan om daar waar de vrijwilligers en de bijbehorende 

steunorganisatie rond een bestaand uitgiftepunt de directe hulp wil continueren, deze daartoe in 

staat te stellen. 

 

In onze brief geven wij voornamelijk voorbeelden uit Schiebroek, Hillegersberg en Vreewijk, maar 

de zorgen die wij aankaarten worden breed gedeeld door de Rotterdamse wijkraden. Binnen zes 

weken na ontvangst van het advies, horen we graag een officiële reactie op onze ideeën. Gezien 

de urgente problematiek voor de bewoners van onze wijken, zouden wij als wijkraden graag 

persoonlijk met u in gesprek voordat we de officiële, schriftelijke reactie krijgen. In dat gesprek 

kunnen we de door ons gesignaleerde problemen én oplossingen bespreken. Goed overleg en 

handelingsperspectief is vereist. De toezegging van wethouder Achbar over de toegankelijkheid 

van Voedselbanken tijdens het raadsdebat over de nieuwe hoofdlijnennotitie over het armoede en 

schuldenbeleid zien wij als een erkenning van de door ons gesignaleerde en aan de orde gestelde 

problematiek. Wij vertrouwen op u dat u de handschoen oppakt en het gesprek aangaat. Wij zien 

de uitnodiging met vertrouwen en belangstelling tegemoet. 
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Deze brief wordt gestuurd met brede steun van de Rotterdamse wijkraden. We schrijven mede 

namens de wijkraden Hillesluis, Katendrecht-Wilhelminapier, Delfshaven Schiemond, Hoogvliet, 

Ommoord, Kralingseveer, Beverwaard, Overschie, Zevenkamp, Crooswijk, Oude Noorden, 

Feijenoord, Afrikaanderwijk, Lombardijen, Lage Land-Prinsenland-’s Gravenland, Pernis, Heijplaat, 

Mathenesse, Middelland-Nieuwe Westen, Zuidwijk-Pendrecht, Nesselande, Oosterflank en 

Entrepot-Noordereiland. 

 

 
 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Jaco de Hoog        Ton van Eijsden       Pieter Boshuizen 

Voorzitter wijkraad Hillegersberg   Voorzitter wijkraad Schiebroek   Voorzitter wijkraad Vreewijk 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

Edith Wolvers           Willeke Nagel 

Wijkraadcoördinator          Wijkraadcoördinator 

 

 



  

Geacht college, 
 
Zoals u weet ervaart een groot deel van de inwoners van Heijplaat, al meerdere jaren, 
overlast van vliegen. Vorig jaar heeft de rechter een afvalverwerker aan de rand van 
Heijplaat (N&P) aangewezen als bron van de vliegenoverlast. 
 
Na de zomer is door een extern bureau een onderzoek uitgevoerd (bijlage) naar de 
leefbaarheid op Heijplaat. Uit dit onderzoek is nogmaals naar voren gekomen dat 
inwoners op Heijplaat letterlijk en figuurlijk uit verschillende hoeken overlast ervaren. 
Naast stank-, geluid- en verkeersoverlast, wordt de vliegenoverlast als grootste punt van 
zorg ervaren. 
 
Een integrale projectgroep (Provincie Zuid-Holland, KAD, gemeente Rotterdam) onder 
leiding van DCMR is op verschillende niveaus al meerdere jaren bezig om de overlast weg 
te nemen. De provincie Zuid-Holland is als bevoegd gezag van de milieuvergunning van de 
afvalverwerker N&P in overleg met het ministerie van I&W om tot een norm voor 
vliegenoverlast te komen. Een dergelijke norm bestaat nu nog niet en zou het aanzienlijk 
eenvoudiger maken om vast te stellen wanneer er overlast is en zo nodig tot handhaving 
over te kunnen gaan. Het komen tot een landelijke norm voor vliegenoverlast is een 
experimenteel en lastig proces, wat zeer waarschijnlijk de nodige tijd in beslag gaat 
nemen. 
 
Namens de inwoners van Heijplaat vragen wij u bij het ministerie te benadrukken dat het 
wenselijk is om, zo snel mogelijk, tot een dergelijke norm voor vliegenoverlast te komen, 
zodat de Heijplaters ongestoord op Heijplaat kunnen wonen. Ook willen wij u vragen om 
te benadrukken (dit in tegenstelling tot het advies van Milieucentraal) dat PMD-afval op 
locatie schoon aangeleverd dient te worden bij een afvalverwerker. Dit voorkomt dat alle 
vliegenstadia al in ruime mate in het bronmateriaal aanwezig zijn.  
 
 
 

Retouradres: Postbus 70012, 3000 KP  ROTTERDAM 

Per email verzonden 
Aan het college van B en W Rotterdam 
Postbus 70012 
3000 KP  ROTTERDAM 
 

 
 
Van: Wijkraad Heijplaat 
Telefoon: 0639315382 
E-mail: GebiedPernis@rotterdam.nl 
 
Onderwerp: Vliegenoverlast Heijplaat 
Ons kenmerk: D2311-105740 
Bijlagen: 1 
Datum: 30 november 2023 



 

Blad: 
Datum: 

 

 2/2 
30 november 2023 
 

 

Hierbij willen wij u meegeven dat het bedrijf na aller waarschijnlijkheid een vergunning zal 
gaan indienen voor het uitbreiden van de activiteiten met circa 20%.  De verwachting is 
dat de vliegenoverlast hiermee zeker niet zal verminderen. 
  
Graag ontvangen wij uw reactie uiterlijk binnen 6 weken.  
 
Ook worden wij graag op de hoogte gehouden van verdere besluitvorming. 
 
Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de wijkraad Heijplaat, 
 
       
 
 
 
Jeffrey Kruis 

 
Louis van der Spoel 

Voorzitter Wijkraadcoördinator 
 
 
cc. Griffie 
 
 
Bijlage: Rapportage vliegenproblematiek Heijplaat 2023 
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